
Protokoll Hisingen Hockeys 84:e årsmöte 
Datum: Tisdag 28/5 2019 

Plats: Tuve Ishall 

Tid: 18:00 

 

1. Mötets öppnande  
 

2. Frågan om mötet har behörigen utlysts 
Stämman röstar: Ja 
 

3. Fastställande av dagordning för mötet 
Stämman röstar: Ja 
 

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Stämman röstar: Stämman väljer Helmut Klug Sittande Ordförande och Ulrika 
Lundin Sittande Sekreterare 
 

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som jämte ordföranden skall 
justera protokollet 
Stämman röstar: Stämman väljer Åsa Lidman och Alexandra Dahlberg  
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse: 
Helmut går igenom styrelsens arbete under verksamhetsåret, frekvens på möten, 
deltagare inkl styrelsen men även representanter från respektive råd, ledardagen i 
september, rådens verksamhet, skridsko/hockeyskolan i Rambergsrinken, tre 
Camper, skifte i ägande av ishallen till IOFFs regi och hur detta påverkat Hisingen 
Hockey, ny skridskoslip och vikten av att hantera denna varsamt, nytt avtal på fyra 
år med Warrior och Team Sportia, arrangemang under året i form av GP pucken – 
GP Puckens final och GICen och det beröm och den intäkt vi har fått (där en de 
fördelats via tränarrådet och en del går till nya matchtröjor till C2), A-lags kvalet 
och 10-kronas matcherna, ny kanslist i form av Tony Böhlin, bristen på 
sponsoransvarig i styrelsen, säsongsavslutning 30/3 där vi även delade ut 
Ispiggen till Lucas Selindh  
Resultaträkning:  
Kostnaden för istidshyran har gått ner väsentligt: färre timmar och lägre kostnad. 
Materielinvesteringar har gått upp: nya match och träningströjor samt ny slip. 
Ungefär samma lokalbidrag som tidigare år. 
Kafeterian har vi handlat mer till men sålt mindre – inte analyserat varför än.  
Inget som sticker ut i resultaträkningen egentligen kontra tidigare år. 
Pengarna för skottrampen finns fortfarande kvar som upplupna intäkter i 
resultaträkningen i avvaktan på beslut kring hur vi kan gå vidare med detta 
projekt. Samma med tröjorna till C2 där vi väntat med att köpa in dessa tröjor tills 
nya avtalet med Warrior trätt i kraft. 
Resultatet efter att allt har betalats gör vi ett plus resultat på drygt 28’KR. 
 



7. Revisorns berättelse 
På plats har vi revisor Bengt Svensson som går igenom Revisionsberättelsen: 
Revisorerna har går igenom räkenskaperna för verksamhetsåret 2018/2019 och 
har funnit dessa i god ordning, intäkter och kostnader är styrkta med erforderliga 
verifikationer, den kontakta kassan och behållningen på bank och postgiro har 
kontrollerats. 
Mot förvaltningen och föreningens verksamhet i övrigt enligt förda protokoll finnes 
i vår mening icke anledning till anmärkning, varför vi föreslår avgående styrelse 
ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. 
 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 1 maj 2018 – 30 
april 2019 
Stämman röstar: Ja 
 

9. A Val av ordförande på 1 år:  
Valberedningen föreslår sittande ordförande – Helmut Klug 
Stämman röstar: Ja 
B Val av styrelseledamöter på 2 år:  
Valberedningen föreslår omval på Thomas Andersson, Peter Berg och Ulrika 
Lundin 
Stämman röstar: Ja 
Valberedningen föreslår nyval på Bengt Wigertz och Allan Hägg 
Stämman röstar: Ja 
C Val av suppleanter på 1 år: 
Valberedningen föreslår nyval på Andreas Ekström och Anneli Karlsson 
S Stämman röstar: Ja 
D Val av två revisorer samt en revisorssuppleant: 
Valberedningen föreslår omval på Bengt Svensson och Jan-Erik Olsson 
Stämman röstar: Ja 
E Val av ledamöter till valberedning på 1 år tre stycken: 
Valberedningen föreslår omval på Marcus Fors och Magnus Rygård och nyval på 
Thomas Söderkvist 
Stämman röstar: Ja 
 

10. Fastställande av medlemsavgifter för säsongen 2019/2020 
Stämman röstar: Ja 
 

11. Styrelsens verksamhetsplan 
Helmut går igenom verksamhetsplanen och den budget som är förankrad kring 
dessa för kommentarer och input. 
Och det stöd vi fått av Marcus från SISU i arbetet kring denna. 
Vänligen se föreslagen verksamhetsplan för mer detaljerad information, rubrikerna 
är: 
- Sponsring och intäkter 
- Kostnader för aktiva 
- Kommunikation och synlighet från styrelsen 
- Investeringar i hallen, dialog med IOFF 
- Guidelines cuper 



- Ramverk kring istider 
- Sportslig utveckling 
Hur får vi alla att arbeta åt samma håll och hur blir vi ännu bättre är 
utgångspunkten kring ovanstående. 
Stämman röstar: Ingen beslutspunkt. 
 

12. Behandling av inkomna förslag 
Fem motioner har inkommit, mer information finns i bilaga A. Motionerna gås 
igenom på Årsstämman och har i förväg beretts av styrelsen som Avstyrker eller 
Tillstyrker och efter det röstar stämman. 
Istider för tjejer: Etablera separat istid för tjejer, börja på en lägre frekvens och 
ser utfallet.  
39 tjejer finns registrerade som spelare i föreningen via laget.se. 
Styrelsen tillstyrker motionen. 
Stämman röstar: Enhälligt Ja 
 
Utveckling målvakter beskrivet i röda tråden 
Målvaktsutveckling finns inte beskrivet i röda tråden och det vore bra om det 
arbetet gjordes. Vore en bra start. 
Styrelsen tillstyrker motionen. 
Stämman röstar: Enhälligt Ja 
 
Ljusramp och entrélåt 
Önskemål ljusramp och mysig vid entré för lagen vid matcher. 
Styrelsen avstyrker motionen då det måste finnas andra än styrelsen som tar 
ansvar för detta och kommer med en genomförandebeskrivning inkl budget till 
styrelsen.  
Stämman röstar: Enhälligt Ja – dvs avstyrker motionen 
Övrigt: Anders Blackås tar på sig att titta på vad som går att göra på en enklare 
nivå. 
 
Öppna vårt gym för föräldrar 
Önskemål från föräldrar att öppna gymmet för föräldrar. 
Styrelsen avstyrker motionen då det finns en ansvarsfråga kopplad till gymmet 
samt ökat slitage på maskinerna. 
Stämman röstar: Enhälligt Ja – dvs avstyrker motionen 
 
Målvakter halv medlems och träningsavgift 
Önskemål att målvakter pga höga extra utrustnings/materialkostnader skall få 
halverade avgifter . 
Styrelsen tillstyrker motionen så tillvida att frågan skall utredas och att ambitionen 
skall vara avgiftslättnader för målvakter, men att frågan behöver beredas 
ytterligare. 
Stämman röstar: Enhälligt Ja 
 
 
 



13. Övriga frågor 
 
Ordförande går igenom tänkt budget 2019/2010  
Styrelsen har valt att lägga en konservativ budget med avseende på att vi inte vet 
storleken på sponsorintäkter än.  
Går igenom Intäkter: Medlemsavgifter, Bingo, Bidrag, Klubbsponsorer, New 
Body, Café – Cup – Camp, Sponsring A-lag, Inträdde & Lotter 
Går igenom Utgifter: Material, Lokalhyra, Kanslikostnader, Försäkringar, New 
Body, Café – Cup – Camp, Bankkostnader, Övrigt, Istid, domare, Material 
 
 
Åsa Lidman, klädansvarig, har varit och tittat på Warriors sortiment oå Team 
Sportia: jackor, tränings ställ, funktions t-shirt, shorts, Supportertröja Warrior, 
ledarjacka, piké tröjor till framför allt styrelse och ledare för offentliga 
sammanhang, kepsar (försöker få till broderat tryck och inte tryckt) och mössor, 
gympapåse, ryggsäck 
Önskemål: reflexväst? 
17 juni kommer det vara klubbdag på Team Sportia samt 9 augusti och då 
kommer man kunna prova kollektionen. Kommer även komma till Summercamp i 
någon form och visa på utrustningen. 
Stor beställning i början när kollektionen släpps och sedan kommer man kunna 
beställa via klubb99 på nätet. 
 
Övriga rabatter på Team Sportia är justerade. Styrelsen lägger ut vad som gäller 
på hemsidan i samband med första klubbdagen. 
 
Finns inget krav från Warrior att byta allt för Ungdoms & Juniorlag till Warrior 
direkt. Men att allt nytt som köps in i Hisingen Hockeys regi, och med vår logga, 
skall ske genom Team Sportia och med Warrior logga. 
 
 
Magnus Rygård rekommenderar att prata med styrelsen direkt vid frågor och 
tankar. Istället för att prata i kulisserna. På så sätt får man bättre och mer korrekta 
svar. 
 

14. Avslutning 
Ordförande förklarar mötet avslutat 
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Sekreterare     Ordförande 

 

 

 

Justeringsman    Justeringsman 

 

 

 


